

2025年4月 茨城県立佐和高等学校 部活動 月別活動計画予定、活動実績 一覧

Table for April 2025 with 10 columns (Date, Day, School Year, Class, Activity Name, Gender, Start, End, Status, etc.) and 31 rows of data.

2025年5月 茨城県立佐和高等学校 部活動 月別活動計画予定、活動実績 一覧

Table for May 2025 with 10 columns (Date, Day, School Year, Class, Activity Name, Gender, Start, End, Status, etc.) and 31 rows of data.

2025年6月 茨城県立佐和高等学校 部活動 月別活動計画予定、活動実績 一覧

Table for June 2025 with 10 columns (Date, Day, School Year, Class, Activity Name, Gender, Start, End, Status, etc.) and 31 rows of data.

2025年7月 茨城県立佐和高等学校 部活動 月別活動計画予定、活動実績 一覧

Table for July 2025 with 10 columns (Date, Day, School Year, Class, Activity Name, Gender, Start, End, Status, etc.) and 31 rows of data.

2025年8月 茨城県立佐和高等学校 部活動 月別活動計画予定、活動実績 一覧

Table for August 2025 with 10 columns (Date, Day, School Year, Class, Activity Name, Gender, Start, End, Status, etc.) and 31 rows of data.

2025年9月 茨城県立佐和高等学校 部活動 月別活動計画予定、活動実績 一覧

Table for September 2025 with 10 columns (Date, Day, School Year, Class, Activity Name, Gender, Start, End, Status, etc.) and 31 rows of data.